
Geachte heer/mevrouw, 

 

Graag wil ik mijn ongenoegen uiten over het de snelheid van het verkeer op de Kerkstraat. 

Wij wonen net naast het kruispunt van de Verlengde Kerkweg naar Kerkstraat richting 

Spanbroek. Er wordt hier enorm hard gereden. Automobilisten racen de bocht om. Het is 

wachten op ongelukken. Twee weken terug is hier een fietser geschept door een automobilist. 

Kan de snelheid hier omlaag of hebben jullie andere ideeën? 

 

Andere vraag: 

 

We hebben sinds enkele jaren een fantastisch fietspad 'De Doorsteek'. Helaas is het soms heel 

druk met oversteken, vooral in de ochtend. Ik zie graag een zebrapad zodat onze kinderen 

veilig kunnen oversteken. 

 

Alvast bedankt. 

 

Met hartelijke groet, 

 

 

 

 

 
 


